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Geen handen schudden. Niet naar onze ouders. Blijf thuis. Niet eerder werden we sinds onze oprichting zo in onze vrijheid be-
perkt dan in deze bijzondere coronaperiode. Juist nu zien we hoe vrijheid en verantwoordelijkheid met elkaar in balans hebben 
te staan. Zichtbaar aangeslagen vaart Rutte ‘op zicht’. ‘Gebruik je boerenverstand’ is bij elke maatregel het devies. We mogen 
ons gelukkig prijzen dat we geen bestuur hebben dat betuttelt met briefjes om een boodschap te mogen doen, een bewijs moe-
ten tonen dat je met je hond nog in de buurt van je huis loopt. Het principe van eigen verantwoordelijkheid is de lijn. Een balans 
tussen veiligheid en gezondheid aan de ene zijde van ons liberale spectrum, vrijheid en verantwoordelijkheid aan de andere zij-
de. De economie heeft het echter zwaar te verduren. Onze zakken zijn immers niet eindeloos diep.  Ik wil namens het netwerk-
bestuur er onze trots over uitspreken hoe wij respectvol onze schouders eronder zetten om mensen met een kwetsbare gezond-
heid te beschermen. Dát aspect mag best het nieuwe normaal heten. Die houding had al het bestaande normaal moeten zijn.  
Maar dat we niet meer kunnen uitzien naar goed bezochte debatten, in gezamenlijkheid met elkaar leven, feesten, onderne-
men, ontmoeten en rouwen. Dat moeten we toch niet het nieuwe normaal noemen? Ik wil erop vertrouwen  dat het vaccin  
zich even vlot aandient dan het virus. Dat we kunnen teruggrijpen op het oude normaal en daarin meenemen wat we  
hebben bijgestuurd aan onze  inzichten. Thuiswerken en video-vergaderen wordt intussen ook bij de wat conservatievere  
bedrijven  geaccepteerd. Ik spreek ondernemers die er ook weer  nieuwe kansen in zien. Grafische bedrijven die  
bestikkering produceren voor de 1,5 meter maatregel, of recreatieve ondernemers die erop vertrouwen dat Nederlanders  
dit najaar hun gelden in Nederland besteden.  Wij zien uit naar het vertrouwde normaal, met een nieuw accent.   

Aanmelden: secretariaat@vvdlopikerwaard.nl  

Nu alle aangekondigde activiteiten voorlopig zijn komen te 
vervallen, betekent dat we alternatieven willen aanbieden 
om elkaar te ontmoeten. Onze raadsfracties hebben nieuwe 
methoden aangegrepen om besluiten te kunnen nemen en 
ook onze ledenvergadering vindt ‘gewoon’ plaats: online.  

Meepraten over landelijke thema’s? Sluit je aan bij één van de Themanetwerken: vvd.nl/thematische netwerken 

Huib Veldhuijsen, voorzitter Lokaal Netwerk VVD Lopikerwaard. 

Beginnend met Engel van den Heuvel in Linschoten en  Wim van der Lee 
in Hekendorp hebben pioniers zich al in 1953 ingezet voor liberale politiek 
in ons weidegebied. In 1970 was er in elk van onze huidige vier gemeen-
ten een VVD afdeling actief. Intussen weten wij ons geprezen met ons 
honderdste raadslid. Afhankelijk van hoe we omgaan met wisselende 
gemeentegrenzen, leden van gecombineerde fracties en verhuizing bin-
nen één van de Lopikerwaardgemeenten nomineerden we vijf kansheb-
bers: Feddo Hartenlust, Edwin van Schaaik, Tim van Vliet, Mark Kruiswijk 
en Kees Breedveld. We zijn eruit.  We vertrouwen erop ons honderdste 
raadslid gauw in het zonnetje te mogen zetten.  

Saskia van Dijk verlaat na het zomerreces de VVD-fractie in 
IJsselstein vanwege haar nieuwe functie als raadsgriffier in 
Landsmeer. Een agenda die niet is te combineren met het 
werk in de ‘eigen’ gemeenteraad. Saskia kwam in 2014 in de 
gemeenteraad en werd in 2018 fractievoorzitter. Zij slaagde 
erin met een nieuw team de teamspirit te borgen. Bas van der 
Horst heeft Saskia inmiddels opgevolgd als fractievoorzitter. 

Joost van Baaren is 13 mei geïnstalleerd als lid van het alge-
meen bestuur van waterschap HDSR. Dit betekent dat de Lo-
pikpositie in het netwerkbestuur vacant is. Het gaat in princi-
pe om de post Communicatie en campagne.  

Op 27 mei organiseren wij onze ledenvergadering. Wanneer u 
zich aanmeldt ontvangt u een uitnodiging voor zowel een 
‘social’ op zaterdag 23 mei, 16.00 uur, als een inlogcode voor 
de vergadering van 27 mei. U wordt bijgepraat vanuit onze 
fracties, de kascommissie heeft haar taak volbracht, we heb-
ben twee kandidaten voor de Tweede Kamerverkiezingen en 
we gaan er met elkaar over in gesprek hoe we elkaar kunnen 
blijven ontmoeten en inspireren. De 27 mei vergadering start 
om 19.45 uur (inloop). Vanaf 20.00 uur volgen we de agenda.  

Dit neemt niet weg dat Saskia klaar is met haar politieke ambi-
ties. Bij de vergaderstukken vindt u het profiel van Saskia. In 
2016 heeft de ledenvergadering van de VVD afd. IJsselstein 
Saskia voorgedragen voor deelname aan de Tweede Kamer-
verkiezingen. Voor de komende stelt zij zich opnieuw kandi-
daat. Overigens is Saskia niet de enige in ons netwerk die een 
gooi doet naar de Tweede Kamerverkiezingen. Zij wordt daar 
nu in vergezeld door Feddo Hartenlust. Op 27 mei kan de le-
denvergadering zich over de kandidatuur uitspreken.  



Fractie houdt koers 
Een vaste plek in onze nieuwsbrief: ‘Fractie houdt koers’.  
Vier seizoenen, vier gemeenten. Ieder nummer een interview 
met één van onze fractievoorzitters. Deze editie fractievoor-
zitter Mathieu Andriesen van de VVD-fractie in Montfoort. 

 
Groot voordeel van opnieuw beginnen is dat je het ook naar 
smaak kan inrichten. Het restafval werd nauwelijks opgehaald, 
en er werd geen afvalstoffenheffing geïnd voor afvalverwerking 
en het afvalbrengstation. Het afvalbeleid stonk letterlijk, en dat 
is nu klaar. Die afvalstoffenheffing moet nog wel naar een kos-
tendekkend tarief. Daar groeien we naartoe. Het verhogen van 
lasten is niet iets dat we graag doen, maar dat kunnen we uit-
leggen. De algemene middelen kunnen dan worden ingezet om 
andere zaken op orde te brengen, zoals het onderhoud van 
straten en openbaar groen. Met de coalitiepartners spraken 
we af dat de bibliotheek terug moet komen. Niet alleen om er 
een boek te kunnen lenen, maar vooral als centrum voor ken-
nis en ontmoeting. We hebben er goede hoop op dat het lezen 
van bibliotheekboeken weer voor iedereen toegankelijk wordt, 
hoewel dit proces nog niet verloopt als we zouden willen.  
 
Daarnaast hadden we de behoefte aan meer toezicht. Tot 
voorkort werden voor toezicht en handhaving in de openbare 
ruimte, Buitengewoon Opsporingsambtenaren (BOA’s) inge-
huurd, via gespecialiseerde organisaties of vanuit de UW Sa-
menwerking. Voor 700 uur toezicht betaalden wij in die con-
structie € 50.000 per jaar! Nu hebben we binnen één Fte die 
capaciteit kunnen verdubbelen naar ruim 1400 werkbare uren.   
 
Een ander speerpunt van de VVD was de zondagsopenstelling 
van winkels. Dat hebben we meteen gerealiseerd. Waar het 
ons om gaat is dat ondernemers de vrijheid hebben om op zon-
dag open te gaan. Nu maakt één supermarkt daar gebruik van. 
Prima. De andere supermarkt en het tuincentrum maken ande-
re afwegingen. Dat is het mooie van eigen keuzes maken. We 
zien dat de inwoners er in ieder geval dankbaar gebruik van 
maken, en daar is het ons natuurlijk ook om te doen.  
 
 
Is alles dan afgevinkt? Zeker niet. De financiële situatie blijft 
precair. Dat komt vooral door rijksbeleid, want ons college 
voert een zeer sober financieel beleid. Beleidsmatig moet er 
ook nog het nodige gebeuren. Een voorbeeld is een goede visie 
op toerisme en recreatie. Geen excuus om kadegelden en toe-
rismebelasting te heffen, daar zijn we niet van, maar het voor 
ondernemers mogelijk maken om van Montfoort en Linschoten 
recreatieve trekpleisters te maken. Ook de verkeerscirculatie 
en de inrichting van de binnenstad staan nog op de agenda. 
Geen onbelangrijke thema’s voor een gastvrije gemeente. 
 
Mathieu kijkt trots terug op de eerste twee jaar. Dat we er de 
schouders onder hebben weten te zetten is echt teamwerk. Als 
je ziet dat we nog twijfelden of we nog wel konden deelnemen 
aan de verkiezingen met maar zeven kandidaten, zijn we er 
toch in geslaagd een andere wending te geven aan het bestuur 
van stad en dorp. Zowel in de fractie, het bestuur als in het 
college. Het is jammer dat Jessica ons om privéredenen tussen-
tijds moest verlaten, maar met Annelot in de fora is er meteen 
ook weer nieuw talent bijgekomen. Daarbij hebben we met Ivo 
een stevige bestuurder in het college mogen neerzetten en 
hebben we met Frank en Kees ervaren lokale politici in de raad. 
We hopen dat we Ivo nog even aan ons mogen binden. Aan zijn 
draagvlak in Montfoort en Linschoten zal het in ieder geval niet 
liggen. De nieuwe organisatie is opgebouwd, we zijn steeds 
meer  in control en de samenwerking in de regio is verbeterd. 
Mooie voorwaarden van waaruit we liberale politiek kunnen 
voeren met onze inwoners, organisaties en ondernemers. 
Want voor hen doen we het.  

MONTFOORT - ‘‘De zaak op orde brengen’, was ons uit-
gangspunt bij de gemeenteraadsverkiezingen. We wer-
den de grootste. Dan moeten we dat waarmaken ook. 
Dat doen we met Progressief Akkoord en Inwonersbe-
langen. Onlangs maakte de coalitie de tussenbalans op 
met een midterm review. ‘Het huis van Montfoort staat 
weer’, kopte de evaluatie. En dat doet het.’  
‘Voor een zelfstandige gemeente is ambtelijke én bestuurlijke 
samenwerking noodzakelijk’, schreven we in ons programma. 
De ambtelijke organisatie moesten we weer van scratch af aan 
inrichten, en dan moet je ook slim samenwerken. De ICT is een 
belangrijke infrastructuur voor onze organisatie, daarin wer-
ken we nauw samen met gemeente Gouda. Een privacy officer 
delen we met partnergemeenten. Dat is ambtelijk, maar waar 
het ook niet aan mag ontbreken is de bestuurlijke samenwer-
king. Daarvoor is er ruimtelijk intussen een goede basis gelegd 
in de Position paper Lopikerwaard, waar we met vijf gemeen-
ten aan deelnemen.  
‘Deelnemen in samenwerkingsverbanden betekent niet dat dit 
eenvoudig schikken is naar de partners’, stelt Mathieu. ‘Het 
bod voor de regionale energiestrategie bijvoorbeeld is naar 
onze smaak veel te hoog. Het is een failliet proces waarbij 26 
gemeenten in het spoor van Den Haag moeten passen. De 
landschapsvervuiling baart ons daarbij grote zorgen. Eerst 
maar weer eens naar de tekentafel en mensen betrekken. Op 
geen enkele wijze zijn onze inwoners betrokken geweest bij de 
totstandkoming van dit regionale verhaal. Waarom gaan we 
niet in gesprek over kernenergie? Er is al zoveel veranderd ten 
opzichte van de jaren 70.’  
 
 
Van belang is dat we in de regio een goed verhaal hebben om 
de rode contouren irrelevant te maken. Aan de woonvisie heb-
ben wij een belangrijke bijdrage geleverd. We hebben er echt 
op aangedrongen dat er voldoende woningen komen om hele 
basale voorzieningen te kunnen rechtvaardigen. Dan ben je er 
niet met 250 woningen, zoals ons college eerst voorstelde. In 
een periode van tien jaar zijn 430 woningen nodig en ook ge-
woon haalbaar. Als we er maar de ruimte voor krijgen. Er wor-
den gesprekken gevoerd met grondeigenaren zodat zij initia-
tieven kunnen ontplooien. De visie maakt dat er goede afspra-
ken zijn te maken om balans te houden tussen wat voor star-
ters interessant is, verleidt tot doorstroom en een segment 
van waar- uit het gefinancierd moet worden.  
 

Mattieu Andriesen:  ‘Het huisvuil wordt weer opgehaald 
en er ligt weer een visie op wonen.  


